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Κ Ο Ι Ν Ω Ν Ι Α
Θρήνος στην Ένοπλές δυνάμεις: Πέθανε 

20χρονος εύελπις ενώ έκανε εκπαίδευση

Θλίψη στις Ένοπλες Δυνάμεις από τον 
ξαφνικό χαμό του 20χρονου ευέλπι-
δος ο οποίος έχασε τη ζωή του ενώ 
βρισκόταν σε θερινή στρατιωτική εκ-
παίδευση στη Ρεντίνα.

Σύμφωνα με την ΕΡΤ, η ανακοίνωση 
του Γενικού Επιτελείου Στρατού ανα-
φέρει: «Κατά τις πρωινές ώρες της 

Παρασκευής 30 Ιουνίου, και στο πλαίσιο της 
θερινής εκπαίδευσης της Στρατιωτικής Σχο-
λής Ευελπίδων (ΣΣΕ), στο Κέντρο Εκπαίδευσης 
Ανορθόδοξου Πολέμου (ΚΕΑΠ) στη Ρεντίνα, o 
Ελληνοκύπριος εύελπις ΙΙας, Χ.Γ., ετών 20, 
έχασε τις αισθήσεις του κατά τη διάρκεια 
εκπαιδευτικής δραστηριότητας. Του παρα-
σχέθηκαν άμεσα οι πρώτες βοήθειες από τον 
ιατρό της Μονάδας και διεκομίσθη άμεσα 
συνοδεία ιατρικού προσωπικού στο Κ.Υ. Νέας 
Μαδύτου, όπου διαπιστώθηκε ο θάνατός του.

Τα αίτια του συμβάντος διερευνώνται αρμο-
δίως.
Το Γενικό Επιτελείο Στρατού εκφράζει τη λύπη 
του για την απώλεια του ευέλπιδος και τα ει-
λικρινή συλλυπητήρια στην οικογένεια και 
στους οικείους του»

«Καμπανάκι» από ΠΟΥ για την ασπαρτάμη- 
Πιθανώς καρκινογόνος ουσία

Ένα από τα πιο διαδε-
δομένα τεχνητά γλυ-
καντικά στον κόσμο, 
η ασπαρτάμη, πρόκει-
ται να κηρυχθεί πιθα-
νό καρκινογόνο τον 
επόμενο μήνα από τον 
ΠΟΥ. Η ασπαρτάμη, 
που χρησιμοποιείται 
σε προϊόντα από τα 
αναψυκτικά χωρίς ζά-
χαρη μέχρι σε τσίχλες 
και προϊόντα διατρο-
φής, θα καταχωριστεί 
τον Ιούλιο ως «πιθανώς 
καρκινογόνος για τον 
άνθρωπο» για πρώτη 
φορά από τον Διεθνή 
Οργανισμό Έρευνας 
για τον Καρκίνο (IARC), 
τον ερευνητικό φορέα 
του Παγκόσμιου Οργα-
νισμού Υγείας (ΠΟΥ) 
για τον καρκίνο, ανέ-
φεραν οι πηγές.

Εναι αλήθεια, ότι παρόμοιες αποφάσεις 
της IARC στο παρελθόν για διάφορες ου-
σίες έχουν προκαλέσει ανησυχίες στους 
καταναλωτές σχετικά με τη χρήση τους, 
έχουν οδηγήσει σε αγωγές και έχουν πι-
έσει τους κατασκευαστές να αναδημι-
ουργήσουν συνταγές και να στραφούν σε 
εναλλακτικές λύσεις. Αυτό έχει οδηγήσει 
σε αντιδράσεις, με τους επικριτές να επι-
σημαίνουν ότι οι εκτιμήσεις της IARC μπο-
ρεί να προκαλέσουν σύγχυση στο κοινό
Σημειώνεται, ότι από το 1981, JECFA η 
έχει δηλώσει ότι η ασπαρτάμη είναι ασφα-
λής για κατανάλωση εντός των αποδεκτών 
ημερήσιων ορίων. Για παράδειγμα, ένας 
ενήλικας που ζυγίζει 60 κιλά θα πρέπει 
να πίνει καθημερινά 12 έως 36 κουτάκια 
σόδα διαίτης – ανάλογα με την ποσότητα 
ασπαρτάμης στο ποτό – για να κινδυνεύει. 
Την άποψή της συμμερίζονται ευρέως οι 
εθνικές ρυθμιστικές αρχές, μεταξύ άλλων 
στις Ηνωμένες Πολιτείες και την Ευρώπη.

Οι αποφάσεις της IARC μπορούν να έχουν 
τεράστιο αντίκτυπο. Το 2015, η επιτροπή 
της κατέληξε στο συμπέρασμα ότι η γλυ-
φοσάτη είναι «πιθανώς καρκινογόνα ου-
σία». Χρόνια αργότερα, ακόμη και όταν 
άλλοι φορείς, όπως η Ευρωπαϊκή Αρχή για 
την Ασφάλεια των Τροφίμων (EFSA), αμ-
φισβήτησαν αυτή την αξιολόγηση, οι εται-
ρείες εξακολουθούσαν να αισθάνονται τις 
επιπτώσεις της απόφασης. Η γερμανική 
Bayer το 2021 έχασε την τρίτη έφεσή της 
κατά αποφάσεων αμερικανικών δικαστη-
ρίων που επιδίκασαν αποζημιώσεις σε πε-
λάτες που κατηγορούσαν για τον καρκίνο 
τους τη χρήση των ζιζανιοκτόνων της με 
βάση τη γλυφοσάτη.

Ο ΧΡΥΣΟΧΟΙΔΗΣ ΚΑΙ Η ΚΑΥΤΗ ΠΑΤΑΤΑ ΤΟΥ ΕΣΥ

Και να λοιπόν, για μία ακόμη φορά,  καλεί-
τε ο έμπειρος πολιτικός να βγάλει τα κάρ-
βουνα από την φωτιά, αναφορικά πάντοτε 
με το ΕΣΥ που ήδη βρίσκεται στην εντατική 
με πρώτο και καλύτερο το ΕΚΑΒ. Ένα ΕΚΑΒ 
που ταλαιπωρεί τον κόσμο εδώ και πολλά 

χρόνια και ειλικρινά δεν ξέρω αν τα 
πληρώματα του με την συνδρομή 
στρατιωτικού προσωπικού καθώς 
και της πυροσβεστικής,  θα κα-
ταφέρουν να σώσουν τον κοσμάκι 
όμως δεν πρέπει η κυβέρνηση και ο 
υπουργός της να ξεχνούν ότι μπορεί 
οι πολίτες να πηγαίνουν έγκαιρα στο 
νοσοκομείο, όμως δεν πρέπει να πε-
θαίνουν εκεί από έλλειψη υγειονομι-
κού και ιατρικού προσωπικού.

Καλές οι λύσεις ανάγκης, αλλά το 
ζητούμενο είναι να υπάρχουν και 
γιατροί μέσα στα νοσοκομεία να 
γιατρεύουν τον κόσμο.

Τι να το κάνω αν οι άνθρωποι δεν 
πεθαίνουν στο δρόμο αλλά στα … 
νοσοκομεία.

ΤΕΛΙΚΑ Ο ΣΑΒΒΑΣ ΕΙΝΑΙ ΕΤΟΙΜΟΣ
Με ιδιαίτερη χαρά ανακοινώνουμε σήμερα την 
υποψηφιότητα, με τη δημοτική μας παράταξη 

«Μπροστά», του συνδημότη μας Κέλλη Ιωάννη (Γιαννακός).

Όπως δείχνει τελικά, η συχνή πυκνή ανακοίνω-
ση των ονομάτων του συνδυασμού του, ο Σάβ-
βας Μελισσόπουλος, είχε ετοιμάσει τα μέλη 
της παράταξης του εδώ και καιρό.

Και είναι ονόματα που έχουν την δική τους δι-
αδρομή στην κοινωνία.

Ο Σάββας Μελισσόπουλος το έχει βάλει σκο-
πό να πάει στην Δεύτερη Κυριακή και ο συν-
δυασμός του θέλει να παίξει τον δικό του ρόλο 
στις μελλοντικές εξελίξεις.

Σαφέστατα η κάθοδος του Σ. Κοντού θα φέρει 
εμπόδια σε όλες τις δημοτικές παρατάξεις και 
μοιραία και στην δική του.

Η διαφορά από τις άλλες παρατάξεις πλην αυ-
τής του Στράτου Κοντού που οι διασταυρωμέ-
νες πληροφορίες μιλούν για έναν συμπαγή και 
δυναμικό συνδυασμό νίκης, είναι ότι ο Σάβ-
βας Μελισσόπουλος είναι έτοιμος να διεκδι-
κήσει τον δήμο Ξάνθης. Ήδη έχει ξεκινήσει το 
αγώνα του και δείχνει να μην φοβάται ότι οι 
συνυποψήφιοι του θα «λακίσουν» στο παρά 
πέντε μιας και η διαδρομή του Μ. Τσέπελη 
δείχνει ότι όποιος ανακοινώνει τον υποψήφιό 
του την «πέφτει» από δίπλα κατά τον προσφι-
λή του τρόπο.
Η πορεία πλέον δείχνει ότι κοντά στο νήμα της 

πρώτης Κυριακής, οι επικρατέστερες 
παρατάξεις είναι αυτή του Σ. Μελισ-
σόπουλου, του Στράτου Κοντού και 
του Χ. Δημαρχόπουλου.

Ο νυν δήμαρχος μάλλον κινείται «υπό-
γεια» αν του βγει κανένας δεν ξέρει.
ΤΙ ΑΝΑΦΕΡΕΙ Ο Σ. ΜΕΛΙΣΣΟΠΟΥΛΟΣ 

ΣΤΗΝ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΟΥ

Με ιδιαίτερη χαρά ανακοινώνουμε 
σήμερα την υποψηφιότητα, με τη δη-
μοτική μας παράταξη «Μπροστά», 
του συνδημότη μας Κέλλη Ιωάννη 
(Γιαννακός).
Ο Ιωάννης ζει μόνιμα στο Ιωνικό της 
Ξάνθης και είναι πατέρας 2 παιδιών. 
Εργάστηκε για πολλά χρόνια ως υπερ-
γολάβος οικοδομών και δημοσίων 
έργων.
Είναι ένα αγαπητό και δραστήριο μέ-
λος της κοινωνίας μας που ζει στην 
περιοχή Νεοχωρίου και ενδιαφέρε-
ται ενεργά γι αυτήν.  Ο Γιάννης είναι 
εκλεγμένο μέλος της Τοπικής Κοινό-
τητας Νεοχωρίου και αποφάσισε να 
επαναδραστηριοποιηθεί διότι όπως 
ο ίδιος δηλώνει με τη συμμετοχή του 
θέλει να βοηθήσει στην επίλυση των 
σοβαρών προβλημάτων που αντιμε-
τωπίζει σήμερα η Δημοτική Ενότητα 
της Σταυρούπολης και ο Δήμος μας 
γενικότερα.
Γιάννη καλώς ήρθες στην ΟΜΑΔΑ 
μας, καλό αγώνα και καλή επιτυχία!!!
Όλοι μαζί ενωμένοι προχωράμε 
ΜΠΡΟΣΤΑ για τη μεγάλη ΑΛΛΑΓΗ στον 
Δήμο μας!!
Σάββας Μελισσόπουλος
Υποψήφιος Δήμαρχος Ξάνθης


